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Salutació

Amb la col·laboració de:

Sumari
Acció de Govern

Grups municipals
Anglès es Mou

Entitats
Nadal a Anglès

Telèfons d’interés

Ajuntament 972 42 00 58
Policía Municipal 616 90 90 50

CAP Anglès 972 42 14 98
Centre de Dia 671 40 03 97

Assistent social 972 42 12 45
Biblioteca 972 42 37 20

Jutjat de Pau 620 06 30 91
Col. Pompeu Fabra 972 42 33 62

Llar d’infants 972 42 36 14
FEDAC Anglès 972 42 12 06

I.E.S. R. Campalans 972 42 12 07
Piscina i Pavelló 972 42 43 20

Parròquia St. Miquel 972 42 02 53
Correus 972 42 22 21

Llar de jubilats 972 42 45 99

Crèdits
Disseny i edició:

Ajuntament d’Anglès
Maquetació:

Ajuntament d’Anglès
Portada:

Albert Roura
Dipòsit Legal:

GI-236-1996

Benvolguts anglesencs i anglesenques,

En el darrer butlletí, l’Àstrid Desset s’acomiadava de tots vosaltres 
després de sis anys al capdavant de l’alcaldia d’Anglès i us explicava que 
em passava el relleu fins al final de la legislatura. En aquest butlletí em 
toca, doncs, saludar-vos a tots per primera vegada en nom meu i també 
en nom de l’Equip de Govern. Com podeu comprovar en la pàgina següent, 
amb la incorporació del regidor Joan València, hi ha hagut alguns canvis 
en les regidories delegades.

Dels projectes planificats i que estem tirant endavant aquesta segona 
meitat del 2021 destaquem, de manera significativa, l’arrencada de la 
museïtzació de l’espai i l’entorn del Museu del Vapor gràcies, per una banda, 
a una subvenció de la Unió Europea i, per l’altra, a l’aprovació definitiva 
de la reurbanització de la zona per la instal·lació d’un supermercat que 
milloraran l’accés, l’aparcament i la imatge de conjunt de l’espai. També 
està adjudicat per aquest final d’any el canvi d’una part de les finestres 
del Pompeu Fabra i l’inici de les actuacions previstes en el Pla d’Obres i 
Serveis subvencionades per la Generalitat de Catalunya ( teulades de la 
Burés i millora del clavegueram). 

Han estat uns mesos moguts, amb la necessària adaptació de tot l’Equip 
de Govern a la nova situació; I amb les Gales pel mig! El meu reconeixement 
des d’aquí als membres de la comissió de festes i als voluntaris que, 
malgrat les circumstàncies adverses i les restriccions, ens han tornat a 
portar #canyalcanyo (i on calgui).

Sense deixar d’atendre el dia a dia hem anat traçant les línies mestres 
del que ens proposem dur a terme al llarg del 2022 amb idees i propostes 
per seguir millorant Anglès i que han quedat fixades en els pressupostos 
municipals, un resum dels quals trobareu en aquest mateix butlletí.

Un dels grans reptes pel 2022 és la licitació del servei de recollida de 
residus Porta a Porta i la neteja viaria. Amb la nova adjudicació busquem 
millorar i fer més eficient la gestió i reciclatge de la brossa així com 
una reformulació integral de la neteja de carrers i espais públics que, 
més enllà de l’incivisme i la manca de consciència col·lectiva d’algunes 
persones, presenta mancances evidents. En propers butlletins us anirem 
presentant i ampliant amb més concreció altres projectes pressupostats 
com, entre d’altres, l’aparcament d’autocaravenes al barri de Cuc, el 
procés participatiu pel disseny i ubicació d’un parc juvenil o la concreció 
de les actuacions que demanarem que ens financiïn els fons europeus 
Next Generetion.

S’acosten les festes de Nadal i des de l’Equip de Govern us animen a 
participar dels actes organitzats, a comprar a les nostres botigues i a fer 
poble decorant balcons i jardins. Encarem aquest 2022 amb la il·lusió de 
deixar enrere aquesta maleïda pandèmia i amb ganes de dur a terme els 
projectes que hem hagut d’aparcar i els nous que han de venir. Som-hi!!! 
Bones Festes a tothom.

Jordi Pibernat i Casas, Alcalde d’Anglès



Acció de Govern

3

Cartipàs Municipal

Rosa Torns - rtorns@angles.cat

1ra Tinent d’Alcalde

Medi Ambient

Parcs i jardins

Neteja Viària i d’Espais Públics

Albert Roura - aroura@angles.cat

2n Tinent d’Alcalde

Urbanisme i territori

Promoció econòmica i Turística.

Xarxes socials i web de turisme.

Esteve Trias - etrias@angles.cat

3r Tinent d’Alcalde

David Bohigas - dbohigas@angles.cat

Regidor de Govern

Neus Moragas - nmoragas@angles.cat

Regidora de Govern

Jordi Blanquer - jblanquez@angles.cat

Regidor de Govern

Neus Ros - nros@angles.cat

Regidora de Govern

Joan València - jvalencia@angles.cat

Regidor de Govern

Jordi Pibernat - jpibernat@angles.cat

Alcalde

Seguretat Ciutadana

Comunicació Municipal

Protocol

Economia

Hisenda

Patrimoni Municipal

Serveis i projectes socials
Sanitat i salubritat
Polítiques de Joventut, d’igualtat i 
habitatge

Obra Pública

Brigada i Serveis Municipals

Cultura

Festes tradicionals

Promoció i Organització de Fires

Esport i Activitats Esportives

Instal·lacions Zona Esportiva

HORARI D’ATENCIÓ AL CIUTADÀ

DLL:  09:00 a 10.30 i de 15.00 a 18.00

DC: 09:00 a 10.30

DJ: 09:30 a 11.00 i de 15.00 a 18.00

Per ser atès cal demanar hora. 

Poseu-vos en contacte amb afauchs@
angles.cat o bé truqueu al 972748697 
en horari d’atenció al públic ( de dll a dv 
de 09.00 a 14.00)

Gerència i gabinet d’alcaldia

Relacions Institucionals

Recursos Humans i Coordinació d’Àrees

Govern Obert i Administració Electrònica

Educació i Formació
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Polítiques d’Habitatge

Des de la regidoria de salut, sanitat i atenció a les 
persones es continua treballant per la millora a l’accés 
a l’habitatge. A través de la fundació SER.GI es treballa 
per la mobilització dels habitatges buits i per poder tenir 
actualitzades les dades d’habitatges buits i ocupats a la 
nostra població .

S’ha acabat la rehabilitació d’un pis propietat de 
l’Ajuntament que servirà per poder allotjar a aquelles 
famílies en situació de vulnerabilitat en espera de poder 
accedir a una vivenda del mercat ordinari .

REALLOTGEM.CAT

L’Ajuntament fa una crida a persones propietàries amb 
pisos buits per destinar-los a lloguer social. Els habitatges 
es destinaran a allotjar-hi famílies que es troben en 
situació d’emergència econòmica i social i les persones 
propietàries obtindran avantatges.

L’Agència de l’Habitatge de Catalunya i l’Ajuntament 
d’Anglès han acordat impulsar en el municipi el programa 
“Reallotgem.cat”, que consisteix en el lloguer d’habitatges 
per a allotjar-hi famílies en situació d’emergència 
econòmica i social. L’objectiu principal de l’Agència de 
l’Habitatge és llogar aquests habitatges per poder-hi 
allotjar les famílies que, tot i tenir un informe favorable 
de la mesa d’emergència, encara estan pendents de 
reallotjament. 

Amb aquest Pla es busca:

- Destinar a lloguer social habitatges de propietat 
privada o apartaments.

- Incrementar la dotació d’habitatge social per posar a 
disposició de les meses d’emergències.

- Facilitar el reallotjament de les persones en situació 
d’emergència econòmica i social procedents de la 
Mesa d’emergències de Catalunya o municipal.

- Aturar desnonaments.
- Mantenir a la família en el mateix habitatge.
- Reduir l’increment de casos pendents de resoldre 

procedents de les Meses d’Emergència. 

Com a estímul als propietaris es pagarà l’import equivalent 
a 18 mensualitats de lloguer per avançat. Transcorreguts 
aquests primers 18 mesos, s’abonaran mensualment 
la resta de quotes fins a exhaurir el contracte. En 
aquest sentit la Generalitat formalitzarà un contracte 
d’arrendament amb el propietari d’una durada de 5 anys, 
donant la tranquil·litat de tenir l’habitatge en bones mans 
i garantint que es retorni en les mateixes condicions. 

L’Ajuntament, amb la col·laboració de la Fundació SER.
GI, inicia la recerca de pisos buits en el municipi i rebrà 
de la Generalitat una contraprestació econòmica de 450 
euros per habitatge captat i incorporat al Programa.Els 
pisos han de disposar de cèdula d’habitabilitat i eficiència 
energètica i estar en condicions que permetin ser ocupats 
de manera imminent. En aquest sentit s’informarà i 
assessorà a les persones propietàries per obtenir aquests 
certificats.
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Igualtat

25 N  DIA INTERNACIONAL PER L’ELIMINACIÓ DE 
LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE

La violència de gènere és un dels gran problemes que 
tenim a la nostra societat. Cada vegada , per sort,  des 
de les institucions, mitjans  de comunicació ... en sentim 
parlar més . Es fan noves lleis i més recursos. Poc a poc 
deixa de ser un tema tabú, però encara no n’hi ha prou .

La violència de gènere és una violència que queda 
amagada, es dóna dins els domicilis, en llocs aïllats... 
l’agressor és molt hàbil.... És una violència que es dóna a 
la intimitat... tant que a vegades ni els mateixos convivents 
són coneixedors del que està passant dins casa seva.
Quan parlem de violència de gènere el primer que ens 
ve al cap és la violència física, molt aparatosa i fàcil de 
visualitzar . Però hi ha altres tipus de violència que no són 
tant visibles i no per això són menys lesives  . Parlem de 
violència psicològica , violència vicaria ....

Anglès , malauradament, no és diferents a altres pobles. 
També les dones d’Anglès patim violència de gènere 
. Segons un estudi que es va fer  1347 dones d’Anglès 
van manifestar haver estat víctimes de violència en algun 
moment de la seva vida.154.532,40€  és el que costen 
cada any, de mitjana, les violències masclista al poble 
d’Anglès.

Aquest any des de l’Ajuntament hem organitzat diferents 
actes per ajudar a visualitzar aquesta violència.

Varem organitzar una xerrada per donar a conèixer els 
recursos municipals per ajudar a les dones víctimes de 
violència . Aquesta xerrada la varen fer dues professionals 
del Consell Comarcal de la Selva, del Servei d’informació 
i atenció a les dones de la Selva (SIAD).

Per donar-hi un toc més irònic, varem comptar amb 
l’espectacle Histèries uterines. Històries emotives, 
divertides, protagonitzades per dones diferents , en 
espais diferents i temps i e`poques diferents

El dia 25 es va fer l’acte institucional , amb la lectura del 
manifest unitari i encesa d’espelmes en record de totes 
les dones víctimes de violència. Un altre dels actes ha 
sigut un espectacle infantil amb el grup CAPGIRALLA 
CONTES , on donant  una volta, capgirant els contes 
clàssics ens donen una altra mirada sobre el paper de les 
dones al llarg de la història. I per acabar  una dona víctima 
de violència va explicar el seu testimoni als alumnes de 
3er d’ESO  de l’Institut Rafael Campalans .

Però no hem d’esperar al dia 25 de novembre o el 8 de 
març .. en el nostre dia a dia , en tots els actes  de la vida 
quotidiana hem de tenir present  que hi ha dones que 
pateixen i actuar per que això no passi..

Les dones no volem ser valentes, les dones volem no 
tenir por , ser lliures....
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Salubritat i Medi Ambient

COLÒNIES URBANES DE GATS 

Els gats formen part de la fauna urbana i rural, essent un 
bon nombre d’ells els que viuen en les nostres llars com 
uns membres més de la família.. 

Aquest petits felins s’adapten fàcilment a espais no 
massa espaiosos com ara és un pis , i no requereixen 
d’excessives atencions per al seu benestar sense exigir 
un temps addicional d’esbarjo per satisfer les seves 
necessitats. 

La manca d’escrúpols i d’educació d’algunes persones, 
juntament amb les característiques pròpies del seu 
caràcter independent, fa que el creixement del nombre 
de gats rodamóns sigui una realitat en els nostres pobles. 
Colonitzen espais urbans on troben aliments i aixopluc.

Això, unit al fet de no tenir depredadors, permet que 
els col·lectius de gats es reprodueixin ràpida i fàcilment 
arribant a assolir poblacions nombroses. 

La realitat és que la seva presència comporta un seguit 
de problemes, on la salubritat de l’entorn és la més 
compromesa i resulta més preocupant. S’ha comprovat 
que la retirada sistemàtica dels gats és una mesura 
ineficaç i no aconsegueix l’objectiu de controlar la 
població. 

Les colònies acostumen a refer-se en un període curt 
de temps, i aleshores reapareix el problema. Segons 
experiències d’altres llocs semblaria que hi ha solucions 
més eficaces i que passen per respectar els col·lectius de 
gats, orientant-les cap a la proposta de formar colònies, 
sempre que l’espai que ocupin ho permeti. 

Les colònies controlades de gats s’han consolidat com 
l’opció per aconseguir una situació d’equilibri entre els 
gats, les persones i altres elements de la quotidianitat 
urbana, de cara a la millora de les condicions sanitàries 
dels gats i a la salubritat de l’entorn que habiten i 
comparteixen amb nosaltres .

l’Ajuntament d’Anglès conjuntament amb el Centre 
d’acollida d’animals de la Selva (CAAS) amb qui tenim 
conveni s’està treballant en aquesta línea.

Tenim una colònia de gats detectada al C/ Nord i s’ha 
començat per netejar l’entorn i a fer esterilitzacions dels 
gats. Actualment se n’han esterilitzat set : 5 mascles i 2 
femelles. 

Un cop esterilitzats són retornats al seu entorn. Això 
permet evitar la superpoblació, les baralles derivades del 
zel i el deteriorament prematur de la condició física de les 
femelles per les múltiples gestacions.  

Us recordem que l’ordenança de tinença d’animals 
prohibeix donar menjar als animals en les vies i espais 
públics, excepte en llocs controlats i autoritzats i sempre 
amb aliment sec per evitar  la descomposició del menjar i 
la presència de plagues.

Des  de l’ajuntament continuarem treballant en aquesta 
línea  ja que com s’ha dit sembla la millor opció de control.  

MEDI AMBIENT

Des de la Regidoria de Medi Ambient estem preocupats 
pel canvi climàtic. Aquests darrers temps a Anglès, n’hem 
vist clarament les conseqüències amb onades de calor i 
un temporal com el  Glòria. Per ajudar a combatre aquest 
canvi, estem fent projectes per millorar en ,l’àmbit local, 
algunes de les possibles causes.

Per una banda, apostem per la recollida de residus porta 
a porta, el sistema que s’està demostrant més eficaç per 
al tractament dels residus i el seu posterior reciclatge. Per 
una altra banda, estem tramitant un punt de recàrrega de 
cotxes elèctrics prioritzant les energies verdes.

Des de la regidoria ens agradaria que la ciutadania 
participés d’aquesta pluja d’idees d’àmbit local i per això 
hem habilitat una adreça de correu electrònic per enviar-
nos els vostres suggeriments. L’adreça és

 regidoriamediambient@angles.cat.

Esperem les vostres aportacions. Siguem tots una mica 
activistes!
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Pressupostos 2022

OBJECTIUS 2022

SERVIR A LES PERSONES

Multiplicant la partida de Joventut i incrementant 
un 3,6 % les partides de Serveis Socials.

Ensenyament i Esports són les grans 
beneficiàries dels fons NEXT GENERETION UE

Condicionar i rehabilitar un nou pis per a usos 
socials i esdevenir un exemple per incentivar a 
propietaris de pisos buits a fer el mateix.

DINAMITZAR EL POBLE

S’augmenta un 22,5 % el pressupost en  
Promoció Econòmica

Es completarà la Museïtzació del Vapor Burés 
que augmentarà en nostre potencial turístic

Es posarà en funcionament un aparcament 
d’autocaravanes a la zona de Cuc

Es reemprenen amb força les Fires i Festes

MANTENIMENT I MILLORA

Es faran més eficients els edificis municipals

Pavimentació de carrers

Rehabilitació i millora de l’edifici de Can Cendra

Millora del sistema de climatització i recirculació 
de l’aire de la piscina coberta

Projecte d’instal·lació de plaques fotovoltàiques 
a la zona Esportiva i Pompeu Fabra

Instal·lació de punt de càrrega de vehicles 
elèctrics

RETORN A LA NORMALITAT

Els pressuposts pel 2022 contemplen la tornada a 
la normalitat amb la represa d’activitats que es van 
haver de suspendre per les mesures de prevenció 
de la pandèmia com la Fira de Sant Antoni.

ACCIONS  POST PANDÈMIA
Per fer front  a les conseqüències en diferents 
àmbits de la Pandèmia, pel 2022 ens proposem:

- Mantenim despesa social dels dos darrers 
anys

- Posem l’accent en la promoció econòmica

- Augmentem la despesa en polítiques de 
dinamització, formació i suport als joves

- Cerquem subvencions Next Generetion EU* 

FONS NEXT GENERETION
El Pla de recuperació per a Europa té per objectiu 
transformar els reptes derivats de la pandèmia en 
una oportunitat per impulsar la transició ecològica 
i la transformació digital. 

Amb aquesta finalitat, les institucions europees 
han creat l’instrument Next Generation EU per 
finançar projectes transformadors.

Aquest Pla incorpora una agenda d’inversions i 
reformes estructurals que s’interrelacionen per 
assolir objectius transversals: avançar cap a un 
país més verd, digital, cohesionat i igualitari.

En els pressupostos 2022 s’ha previst una 
partida d’inversions per a tots els projectes que 
creiem poden entrar dins d’aquestes ajudes. 
Aquestes inversions es duran a terme només si 
s’aconsegeix el finançament.
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INGRESSOS

DESPESES

INVERSIONS

 

1
2
3
4
5

6
7

8
9

 

/

1
2
3
4
5

6
7

8
9

PAVIMENTACIÓ DE CARRERS  181.291 €
MUSEÏTZACIÓ VAPOR*    119.731 €
CONSERVACIÓ PATRIMONI  188.252 €
INSTAL·LACIONS ZONAESPORTIVA 95.534 €
PARC ACTIVITATS JUVENIL  50.000 €

*Subvenció PECT-FEDER

INVERSIONS FONS EUROPEUS
REHABILITACIÓ ENERGÈTIA POMPEU FABRA 667.000 €
PLAQUES FOTOVOLTÀIQUES EDIFICIS   350.000 €
FAÇANA HOTEL D’ENTITATS   60.000 €
PUNT DE RECÀRREGADE VEHICLES  18.000 €
REHABILITACIÓ EDIFICI CAN CENDRA  690.000 €
REHABILITACIÓ PIS MUNICIPAL   70.000 €



10

Acció de Govern
Seguretat Ciutadana

FESTA DE LA POLICIA

El dissabte 27 de Novembre Anglès va celebrar la festa de la 
seva policia, un acte que es va instaurar l’any passat però a 
causa de la pandèmia es va haver de fer en un format molt 
reduït. 

Aquest any les i els agents han pogut celebrar-ho amb les 
seves famílies , amics i companys de professió de diferents 
cossos policials i emergències. 

L’acte s’ha celebrat a la Sala polivalent U d’octubre i va 
començar amb un parlament del sr Esteve Trias i Caparros, 
regidor de Seguretat Ciutadana i Comunicació i a continuació 
el sergent de la Comissaria d’Anglès, sr. Joan Bohorquez, va 
fer una explicació del funcionament de la Comissaria.

Després d’aquest parlament es va fer l’entrega de diplomes i 
medalles a ciutadans d’Anglès, membres de serveis públics i 
agents locals en reconeixement a accions meritòries de servei 
públic i del bé comú. 

Finalment es va fer un reconeixement més que merescut a 
l’agent Joan Rigau i Rigau que el passat mes de setembre va 
jubilar-se després de 38 anys de servei al nostre poble. 

Va cloure l’acte l’alcalde del nostre poble el sr Jordi Pibernat 
i Casas

Des de l’equip de govern felicitem a tots els guardonats i a la 
nostra policia.
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Seguretat Ciutadana
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Manteniment i Conservacio

BARANES I ESCALES

En les darreres setmanes s’ha actuat de manera 
prioritaria en l’arrenjament, neteja i enjardinament de 
difrents escales i baranes del poble.

En l’actuació que es va fer en la barana del carrer del 
Raval, a la zona de Can Sisot, els operaris de la brigada 
municipal va tenir l’ajuda dels nens i nenes de l’escola 
Fedac Anglès que estan duent a terme el Projecte ApS ( 
Aprenentatge i Servei ) apadrinant la zona de Can Siscot 
un espai proper a l’entorn de l’escola per tal de prendre 
consciència dels problemes que hi veuen i decidir quines 
actuacions poden realitzar-hi per fer-lo més bonic

TEULADES DE LA BURÉS

A principis de desembre s’han iniciat les Obres de 
reparació i substitució de la coberta de la nau núm. 3 de 
la Burés, incloses dins del Pla Únic d’Obres i Serveis de 
Catalunya (PUOSC) 2020-2024. 

Després d’una primera visita d’obra entre tècnics 
municipals, l’equip de govern i l’empresa adjudicatària, 
s’ha donat el vistiplau a l’inici de les obres que tenen un 
pressupost d’adjudicació de 277.550,37€ (iva inclòs).

CENTRE DE DIA

S’ha pavimentat la zona del porxo del Centre de Dia i 
s’han refet pendents de la zona perimetral de l’esplanada 
exterior per tal de reduir les basses i el fangueig, que era 
habitual els dies de pluja, millorant l’accés dels usuaris.

SENYALITZACIÓ

De manera conjunta amb la regidoria de Serveis a les 
Persones s’han col·locat diverses senyals per sensibilitzar 
i deixar ben palès que a Anglès, ni a enlloc, la violència de 
gènere no hi té cabuda.
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Manteniment i Conservació
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Joventut

REGIDORIA DE JOVENTUT. OFICINA JOVE

En aquest butlletí des de l’àrea de Joventut, ara amb 
la Neus Moragas com a regidora,  volem compartir 
de manera breu, tres informacions d’interès que són 
exemple de la polivalència de les tasques i intervencions 
al treballar amb i pel col·lectiu adolescent i jove. 

La primera és que enguany, a través de la subvenció 
Joves en Pràctiques 2021 del Servei Públic d’Ocupació 
de Catalunya, de la Generalitat de Catalunya i el Fons 
Social Europeu i a la Iniciativa d’Ocupació Juvenil de la 
Unió Europea, s’ha pogut contractar a una persona jove 
com a auxiliar administrativa en pràctiques. Així doncs, 
des de finals de setembre i fins al març, trobareu a la 
Nadine Schaller fent tasques de suport a l’Ajuntament.

La segona és que a través d’un conveni amb la Cambra 
de Comerç de Girona s’ha pogut oferir el curs Tastet 
d’oficis: electricitat i pintura, de dos mesos de durada. 
Aquest tipus de curs, destinat a persones joves d’entre 
16-29 anys que no estan estudiant ni treballant i que són 
beneficiàries de la Garantia Juvenil, vol proporcionar una 
formació el més pràctica possible per tal de qualificar-les 
de cares a una inserció laboral. 

Així, 9 joves d’Anglès i dels municipis de la zona, han 
treballat diferents circuits elèctrics, han reparat i pintat 
les portes i finestres de la Sala Fontbernat i d’altres espais 
de Can Cendra, han fet un mural a les escales del Puigvell 
i han reforçat competències i habilitats comunicatives i 
relacionals. Esperem poder seguir oferint iniciatives de 
tipus formatius al municipi per tal de donar resposta a les 
diferents situacions en les que es troben el jovent. 

Per últim, com cada inici de curs s’han engegat els 
projectes amb els tres centres educatius que hi ha al 
poble. Amb les dues escoles, el projecte de prevenció de 
violències de gènere que ja s’ha explicat en els números 
anteriors d’aquest butlletí; i amb l’Institut les diferents 
intervencions que ja fa anys que s’hi fan, com són els 
tallers en el marc de l’aula, dinamitzacions al pati, suport 
a les persones delegades, etc. 

Si voleu estar al dia de les informacions i actuacions de 
l’àrea de joventut, podeu contactar directament amb la 
tècnica al 620203300 / tbaldiz@selva.cat o seguir el 
compte d’Instagram @estaciojove_anglescat.
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Turisme

LA SELVA,  
UNA COMARCA  
QUE TREBALLA UNIDA  
PELS REPTES D’AVUI

Projectes que ja formen part del present: connectar amb la natura i fomentar la biodiversitat, 
promoure activitats de salut i afavorir la qualitat de vida per promoure un visitant actiu,  
respectuós amb l’entorn i amb les identitats locals.

L’associació de turisme de la Selva està treballant per connectar els diferents territoris 
i poblacions amb un objectiu comú, impulsar el nou concepte de turisme actiu. 
Un visitant, local o internacional, respectuós amb l’entorn, que busca nodrir-se  
de coneixement i d’activitats pel benestar mental i físic: salut, gastronomia, esport, cultura, 
confort i interacció amb la natura.

La Selva és una comarca propera al mar i a la muntanya, ben connectada a les capitals  
de Barcelona i Girona, rica pels seus grans contrastos de paisatges i territori.
Un territori que acull des del sector meridional de la Costa Brava fins a les muntanyes de les 
Guilleries, sense deixar de banda una extensa plana interior. Pocs quilòmetres però amb molt 
contrast paisatgístic, una comarca plena de singularitats, abundant i molt heterogènia.

Als boscos de la Selva hi neixen i es preserven els ingredients dels productes artesans 
i tradicionals que trobem al territori. Productes de gastronomia local única vinculada  
al paisatge natural, com els salsafins o la ratafia, una de les tradicions més genuïnes  
de la comarca. La Selva també compte amb una gran influència marítima, respira un clima  
temperat i humit, on l’aigua ha estat sempre un dels elements protagonistes. Es tracta de la 
comarca amb més concentració d’empreses envasadores d’aigua i és que el riu Ter, l’Onyar 
i la Tordera, així com les petites rieres i els pantans del Pasteral i Susqueda formen una part 
important del territori. La cultura del benestar lligada a l’aigua arrela fort en aquesta comarca, 
gràcies a les aigües mineromedicinals de poblacions com Caldes de Malavella, 
Santa Coloma de Farners i Sant Hilari Sacalm. A les propostes de salut termal cal afegir-hi 
una creixent importància de l’oferta esportiva, cada vegada més extensa i de més qualitat.

Sentir-se bé de manera activa, pernoctar en espais de confort, poder connectar amb 
 l’entorn natural, explorar, veure i aprendre forma part del turisme actiu pel qual treballa la 
Selva. Des de l’associació de turisme s’impulsa motivar aquest canvi, i unir allò del que ja 
disposa el territori, crear sinergies per aportar una oferta activa i apostar per donar valor als 
pilars de la salut, el benestar, el coneixement i el respecte per l’entorn, social i mediambiental.

    
      turisme.selva

      turismelaselva
       
      TurismeSelva

#esperitselvatic

Associació de Turisme  de La Selva

Passeig de Sant Salvador, 25-27
Santa Coloma de Farners

www.laselvaturisme.com
info@laselvaturisme.com
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Grup PAU
Anglès es mou
Gales d’Anglès.Festes del Remei  Felicitem la Comissió 
de Festes per tot l’esforç que han dut a bon terme.  
Malgrat tot, hem trobat a faltar els gegants, el Concert 
de la Dona i el de la Gala, la Mostra Internacional de 
Pintura, el tradicional Llibre, on el teixit associatiu i el 
comerç hi deien la seva. Concurs de Ratafia. Concurs de 
Pintura ràpida. baixada de carretons.  Tot això s’ha perdut 
i esperem recuperar-ho ben aviat per un bé de tothom.

 Els sous. Seguint la filosofia del nostre Grup, no hem votat 
a favor del sou del nou alcalde, ja que, entre una cosa i 
altra, ens costarà més de 30.000 euros/any. Recordeu 
que l’anterior alcalde de PAU (Per Anglès Units) percebia 
10.000 euros/any. 

Taxes i impostos. A gairebé tothom li costa arribar a final 
de mes. En demanarem una rebaixa per tal que la càrrega 
no sigui tan feixuga. 

Degut a les destrosses i robatoris en la zona esportiva 
-pavelló, piscina i camp de futbol-, LLar d`Infants el 
Cucut hem demanat que seria bo d’instal·lar càmeres de 
vigilància, així també a les entrades i sortides del nostre 
poble.

Ocupes. Veïnes i veïns del poble, preocupats per la 
seguretat i salubritat, han tornat  adreçar-se al nostre 
Ajuntament pel que fa als habitatges ocupats. Entenem 
que val més prevenir-ho, tot prenent les mesures 
necessàries per a una major i millor convivència.  

Plaça dels Palillos. El temps ens dona la raò. Calen uns 
lavabos, sobretot per a la gent amb dificultats motrius, 
com també creiem que s’ha d’asfaltar una part de la 
plaça; així evitaríem el seu deteriorament quan plou.  

Patrimoni. Icones emblemàtiques, com la Trona i Santa 
Magdalena, cada dia es deterioren més. Esperem que 
l’equip de govern ens faci cas, tot destinant-hi recursos. 
És per un bé per al nostre poble.  

Zona industrial. Continua paralitzada. El nostre jovent 
ha d’anar als pobles veïns a cercar feina. En aquesta 
situació, Anglès es quedarà com un poble dormitori.

Recorregut dels torrents i Rissec. Degut al canvi climàtic 
i per tal de prevenir aiguats, demanem una actuació en 
els punts més febles, així com també la seguretat dels 
vianants. 

El pantà. Hem tornat a demanar les mesures preventives, 
com les alarmes acústiques, punts d’informació i direcció 
dels plans aprovats.

Carretera de la Vergonya. Cal fer un front comú per tenir 
una comunicació digna del segle  XXI. 

Geriàtric. Hi han uns esbossos fets i el lloc d’ubicació. 
Malauradament, no ha pogut arribar a fer-se una realitat. 
Esperem que en el futur l’aposta de PAU sigui la del nostre 
poble. 

La gent de PAU volem que els somriures i la salut  
estiguin a casa vostre  i que rés  els pugui esborrar tot 
esperant un futur millor,  ! gaudiun d’ unes bones festes  

Grup de Junts per Anglès
Una de les activitats més gratificants com a Equip de 
Govern és donar suport i participar en les activitats 
organitzades per les diverses entitats del poble, com la 
marxa de “córrer per les mames” que va fer Oncolliga 
d’Anglès en la que, cadascú al seu ritme, vam recórrer 
senders i corriols del nostre entorn.

És impagable la tasca que fan, de manera altruïsta 
i treballant pel bé comú, els voluntaris i voluntàries de 
les entitats culturals i esportives així com els de les 
comissions de Festes i de Reis per tal de fer d’Anglès una 
vila més solidària, activa, integradora, lúdica i festiva. 

Bones Festes a tothom.
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Centre de Dia Molí de Cuc

Des que es va iniciar la situació de pandèmia, hem anat 
adaptant el funcionament i les activitats del centre, 
adoptant mesures de prevenció i protecció de la Covid-19. 
Inicialment, la situació ens va obligar a suspendre 
temporalment algunes de les activitats i adaptar-ne 
d’altres. Però a mesura que la situació epidemiològica, 
i que el nivell d’immunització ha estat, mínim, del 85% 
hem pogut anar recuperant la normalitat de l’activitat. 
Aquest segon semestre de l’any ha estat marcat per una 
recuperació progressiva de les activitats. 

Les activitats que organitzem al llarg de la jornada son 
individuals, en petit grup o en gran grup. El ventall és 
ampli i totes elles estan enfocades a cobrir les necessitats 
i/o desitjos/preferències de les persones que atenem. 
Algunes de les activitats més representatives del nostre 
dia a dia són: les manualitats, la musicoteràpia, el 
gimnàs, activitats per treballar les capacitats cognitives i 
les celebracions, entre moltes altres. 

Les manualitats les realitzem mensualment i intentem 
que estiguin adequades a l’edat i a les capacitats de 
cada persona. Amb més o menys mesura, intentem que 
tothom que vulgui i/o pugui, col·labori. La musicoteràpia 
o el bingo són dues de les activitats grupals que més 
agraden. Cada setmana destinem una estona a jugar al 
bingo o a fer una sessió de musicoteràpia. La música és 
un recurs que utilitzem sovint i ens acompanya en molts 
moments i activitats del dia.   

Setmanalment tenim planificades varies activitats físiques 
d’acord als objectius que volem treballar. A l’estiu hem 
aprofitat molt el pati exterior i algun dia hem fet alguna 
sessió de gimnàs adaptat amb exercicis amb aigua,  per 
fer front a la calor. El gimnàs, en qualsevol format, sempre 
funciona i agrada molt perquè, no només permet treballar 
la mobilitat, sinó que permet relacionar-nos amb la resta 
del grup d’una manera molt distesa.  

Per treballar les capacitats cognitives disposem de 
diferents formats: fitxes, jocs i també la tablet. La 
introducció de les noves tecnologies com la tablet, 
ens permet escollir jocs d’acord a les capacitats de la 
persona i estar-hi familiaritzats. El nostre repte es basa 
en aprofitar els avantatges que ens ofereixen les noves 
tecnologies, per a poder donar resposta a les demandes 
i/o necessitats que tenen les persones del centre d‘una 
manera més moderna. 

Aquest any, malgrat la situació, no hem deixat de festejar. 
Qualsevol excusa és bona per gaudir d’una celebració. I 

n’hem tingut moltes! La majoria les hem pogut celebrar al 
pati del centre i ha permès l’assistència de les famílies. 
La castanyada, la celebració dels 15 anys del centre i la 
fantàstica actuació musical de Marc Anglarill, han estat 
alguns dels moments que més hem gaudit al centre. 

Podeu venir a visitar-nos i estarem encantats d’atendre-
us! Estem al carrer Joan Coromines, 5-7 Anglès o al 
telèfon 627 361 159
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Llar d’Infants el Cucut
Anglès es mou
LA TARDOR I LA CASTANYADA

Durant aquest primer trimestre,una vegada superat el 
període d’adaptació, hem programat un munt d’activitats 
relacionades amb la tardor i amb la festa tradicional de 
la castanyada.

Hem fet tastets de fruits de tardor (moniatos, pomes, 
carbasses, mandarines, etc.); hem observat i explorat 
elements de la tardor com fulles, carbasses, escorça, 
pinyes, castanyes (i també els pellons) que les famílies 
han anat recollint durant les seves passejades pel bosc.

Amb tot aquest material hem pogut muntar el racó de la 
tardor al cub de l’entrada principal de la Llar, i allà hem 
pogut jugar manipulant i combinant elements i descobrint 
noves sensacions i les qualitats d’alguns materials.

Durant aquest període, i seguint la nostra programació 
anual, hem portat a terme diverses activitats de plàstica 
per potenciar la creativitat i la imaginació dels infants. A 
tall d’exemple, hem utilitzat magranes i carbasses per 
pintar i, també, hem pintat pinyes...

No podien faltar en tot aquest seguit d’activitats els 
contes com el Gegant del Castanyer explicat amb diferents 
suports (taula de llum, làmines...) i les audicions i 
cançons com la Castanyera, el Bolet petitó, en Marrameu, 
el Cargol treu Banyes, etc., que alguns ja han començat 
a aprendre’n la lletra i, uns quants més, a ballar i seguir 
amb els gestos.

També hem proposat un munt de sessions de 
psicomotricitat, de joc heurístic, d’activitats a l’hort i 
a la taula de llum i, igualment, hem aprofitat qualsevol 
esdeveniment de la vida quotidiana d’interès pels infants 
per dedicar-hi un temps pausat.

Han estat mesos d’inici de la socialització per alguns i 
de començar a fer nous amics i, sobretot, de gaudir de 
les agradables estones de joc, exploració i descoberta al 
nostre immens i bonic jardí.

Finalment, el dia 30 d’octubre, hem celebrat una 
festa de la castanyada diferent de la d’anys enrere. 
Sense famílies, encara estem en grups bombolla. 
 
Al  matí  hem fet tastet de fruits de tardor: moniatos, 
carbassa i també pomes, tot cuit al forn. Una àvia també 
ens ha obsequiat amb un altre fruit poc conegut com és 
la feijoa o haihober(a la Cellera de Ter).

 
A la tarda ens ha visitat la Maria Castanyera i ens ha 
explicat el conte del Gegant del Castanyer. Aquesta 
activitat s’ha realitzat el porxo del pati dels grans, amb 
tots els grups bombolla separats.

Hem acabat el dia amb un bon berenar (coca de pa de 
pessic) que ens ha ofert l’AMPA de la Llar d’Infants.
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Anglès es mou
Pompeu Fabra

Aquest curs tant alumnes com mestr@s estem molt 
satisfets i contents per haver pogut iniciar el  curs 21/22 
amb una certa “normalitat” referent al curs passat.  El curs 
passat ens vam veure obligats a replantejar les entrades a 
l’escola de com les coneixíem  fins el moment per tal de 
poder seguir les directrius dels departaments d’Educació 
i de Salut. En  aquest nou plantejament, vam utilitzar les 
4 portes d’entrada una per a cada cicle. Aquesta nova 
organització ens ofereix unes entrades i sortides més 
tranquiles i organitzades, per aquest  motiu el claustre 
de mestr@s hem decidit que aquesta serà una de les 
mesures utilitzades per fer  front al Covid-19 que ha vingut 
per quedar-se. 

Aquest curs recuperem els desdoblaments a les aules, 
una pràctica molt necessària pels  aprenentatges dels 
nostres alumnes i que acaba donant bons fruits. 

També recuperem les optatives a Cicle Superior. Us 
preguntareu que són les optatives, doncs són  diferents 
matèries (no necessàriament curriculars, però si 
d’aprenentatge complementari) que es  porten a terme 
en la nostra escola des de fa més de 40 anys. On els alumnes 
de cicle superior les  trien, d’aquí el nom d’optatives. A 
Cicle Inicial i Cicle Mitjà recuperen el treball per Tallers i a 
Educació Infantil (P5) el treball de “grups flexibles”. 

Finalment comunicar-vos que el departament d’Educació 
durant l’estiu ha fet obres a l’escola i  aquestes han tingut 
com a resultat la col.locació d’un ascensor, per a ser 
utilitzat quan sigui  necessari.

Orientació

Periodisme

Oratòria

Blog

Experimentem

Ioga

Plàstica
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Institut Campalans
Anglès es mou
INICIEM UNA NOVA ETAPA A L’INSTITUT RAFAEL 
CAMPALANS

Des del passat 1 de juliol, l’INS Rafael Campalans compta 
amb un nou equip directiu format per l’Adrià Corella, com 
a cap d’estudis; la Mònica Subí, com a coordinadora 
pedagògica; en Francesc Gil, com a secretari; en Ruben 
Martínez, com a cap d’estudis adjunt; i la Montse Domingo 
com a directora del centre. 

Amb aquest nou equip hem engegat el curs 2021-2022 
amb nous reptes i molts projectes. 

Us avancem algunes de les novetats més destacades:

Som escola verda

El passat 9 de novembre els nostres delegats verds ens 
van representar en la Trobada de Comitès Ambientals de 
la Selva celebrada a l’Institut Vescomtat de Cabrera, a 
Hostalric.

Van participar els 9 centres que són escola verda de 
la comarca. Ens vam reunir 89 alumnes i 17 docents, 
per compartir experiències i presentar les actuacions 
que duen a terme als respectius instituts que integren 
aquesta xarxa.

Esperem amb molta il·lusió la pròxima trobada!

Engeguem el Projecte Rockin

El Projecte Rockin (música moderna a les aules de 
secundària, com a eina de transformació cultural i social) 
és un projecte en col·laboració amb els Ajuntaments 
d’Anglès, de la Cellera de Ter i de Sant Julià del Llor i 
Bonmatí. També hi participen les Cases de la Música, Som 
Música, el Departament d’Educació i el nostre centre.

Gràcies a aquesta col·laboració disposem d’una nova 
aula de música molt ben equipada i de professionals de 
suport, on el nostre alumnat té l’oportunitat d’aprendre a 
tocar un instrument, sense cap mena de cost addicional 
per a les famílies. 

L’objectiu del projecte Rockin és fomentar la responsabilitat 
de l’alumnat, la seva autonomia i esforç; augmentant el 
nivell de motivació i el treball en equip.

Aquest curs l’hem iniciat al primer curs d’ESO i esperem 
que sigui tot un èxit. 

Lliguetes al pati

Durant l’hora d’esbarjo el nostre alumnat d’ESO participa 
en tres tornejos que s’han organitzat des de la comissió 
de patis: el torneig de bàsquet, el de tenis taula i el de 
futbol.

D’aquesta manera fomentem els hàbits saludables, la 
cohesió entre els membres del centre i els valors del 
nostre institut, a través de l’esport. 

Oferta d’estudis post-obligatoris

Pel que fa al Batxillerat, oferim el batxillerat científic, 
tecnològic, humanístic i social. A primer de Batxillerat 
oferim a l’alumnat cursar la matèria d’estada a l’empresa.

Col·laborem amb entitats i empreses de l’entorn de 
manera que els nostres alumnes tenen l’oportunitat 
d’entrar en contacte amb el món laboral.

Pel que fa als Cicles formatius, actualment, impartim 3 
cicles de la família informàtica. 

El Cicle Formatiu de Grau Mitjà Sistemes Microinformàtics 
i Xarxes i els cicles superiors de Desenvolupament 
d’Aplicacions Multiplataforma amb perfil de Videojocs 
i Oci Digital i Desenvolupament d’Aplicacions Web amb 
orientació en Realitat Virtual i Augmentada. 

D’aquesta manera continuem amb el llegat vinculat amb 
l’antiga Formació Professional. 

Tots els cicles s’ofereixen en modalitat DUAL i vam ser 
el primer centre públic de Catalunya a oferir el perfil en 
Videojocs i Oci Digital.

Us seguirem mantenint informants de les activitats que 
anirem fent durant aquest curs.

Us animem a que vingueu a conèixer l’Institut, si encara 
no ho heu fet!

Montserrat Domingo Martínez

Directora de l’Institut Rafael Campalans
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Biblioteca Joaquim Bauxell

Comença la fred i a fer-se fosc més aviat, però a la 
Biblioteca Joaquim Bauxell us acollim cada dia per tal 
d’abrigar-vos la ment, i fer-vos imaginar que podeu ser 
qui vulgueu, fer de tot i més, i anar a tots els llocs del 
món i l’univers si us ho proposeu. Amb novel·les, contes, 
revistes, pel·lícules, còmics, sèries i llibres de totes les 
temàtiques us ho posem ben fàcil, i també gràcies a tota 
la programació d’activitats.

Sabíeu que també tenim disponibles per deixar en préstec 
jocs de taula i videojocs de la PlayStation, Nintendo 
Switch, XBOX ?

Som una Biblioteca digital: tenim l’APP “Biblio Digital” 
(empresa Odilo) per a mòbils i tauletes, consultable en 
línia a la web  https://biblioteca.ebiblio.cat/ amb la qual 
podeu accedir gratuïtament amb el vostre carnet de 
biblioteca a milers de continguts digitals, no només de 
lectura, sinó també de pel·lícules (a través de la plataforma 
Filmin), revistes, diaris i, fins i tot, també una plataforma 
per aprendre idiomes. Si no sabeu com accedir-hi o teniu 
dubtes, contacteu amb nosaltres i us ajudarem.

Aquests darrers mesos han estat farcits d’activitats de 
tot tipus, des de tallers per a nadons; tertúlies literàries 
amb l’autora Eva Baltasar, per exemple; un espectacle 
de connexions poètiques amb el músic Lluís Fortuny de 
la companyia Elèctrica Dharma; presentacions de llibres 
d’autores locals; cinefòrums; tallers TIC, de labors o de 
memòria; hem retornat a fer les hores del conte a la 
Llar d’infants; i destaquem una ruta infantil sobre les 
llegendes del nostre poble pel barri vell. Esperem que les 
hagueu gaudit i que us animeu a participar a les properes.

Durant aquest curs participem al programa «Biblioteques 
sense fronteres», biblioteques públiques compromeses 
amb un món més just, una iniciativa del Servei de 
Biblioteques del Departament de Cultura i l’Agència 

Catalana de Cooperació al Desenvolupament de la 
Generalitat, i que enguany es centra en la «justícia 
ambiental: la biodiversistat, els drets ambientals i 
l’emergència climàtica». També, gràcies a la creació de 
l’associació Amics de la Biblioteca Joaquim Bauxell 
d’Anglès, s’han iniciat noves activitats culturals en el 
nostre municipi. Us animem a adherir-vos-hi!

Gràcies a l’Agrupació cultural i sardanista Floricel que 
enguany varen ser els pregoners de les Gales i el varen 
dedicar a la figura de Joaquim Bauxell, tot commemorant 
l’Any Bauxell #BAUXELL100, amb la lectura d’alguns dels 
seus poemes.S’acosten també dates de regals i detalls, 
per tant, és un bon moment per mirar totes les novetats 
que van sortint i que us poden interessar i agradar. 

Podeu rebre tota la nostra informació i activitats a 
través de la nostra Llista de difusió de Whatsapp i podeu 
consultar la nostra agenda a Facebook i a la web. Podeu 
contactar amb nosaltres sempre a través del 972423720, 
del whatsapp 679415443 i del correu biblioteca@angles.
cat

Que tingueu Bones Festes i us esperem a la Biblioteca.
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FLORICEL

Un any més des de Floricel us volem informar dels actes 
que hem pogut realitzar en aquests últims  mesos.  

L’any passat vam veure minvades les activitats que vam 
poder organitzar al nostre poble per la pandèmia que 
encara estem patint. De mica en mica ha anat reduint 
la seva afectació a les nostres vides i hem  començat a 
poder fer actes públics. 

El primer que vam reprendre fou les Espurnes de poesia. 
Ens vam reunir als jardins de Can Cendra.  Vam estar molt 
contents de l’assistència que vam tenir. El fil conductor 
d’aquesta edició fou el reconeixement a dos poetes dels 
quals celebràvem el centenari del seu naixement, en 
Joaquim Bauxell del nostre  poble i en Ramon Noguer del 
poble veí de les Planes d’Hostoles. Vam tenir la satisfacció 
de comptar amb  la participació de l’Àngel Bauxell, fill d’en 
Joaquim Bauxell i també d’en Ricard Creus que des del 
primer  dia col.labora en els recitals de poesia de Floricel. 

L’aplec ha estat el segon dels esdeveniments programats. 
La fórmula fou dos concerts, el primer el mateix  dia de 
l’aplec (el 20 de juny) interpretat per dues de les cobles 
que normalment ens acompanyen, la cobla  Ciutat de 
Girona i la cobla Ciutat de Granollers. El segon concert 
es dugué a terme la nit del primer divendres de juliol 
a càrrec de la cobla Bisbal Jove, la tercera cobla que 
també any rere any ens acompanya  a l’aplec. En tots 
dos els assistents romangueren asseguts, excepte en les 
últimes quatre sardanes que es  pogueren ballar en grups 
fixos, amb mascareta i amb el rentat de mans amb gel 
hidroalcohòlic. 

El primer concert se celebrà a la sala U d’Octubre de la 
Burés per la previsió de mal temps temps que hi  havia. 
Per als els concerts de juliol el lloc fou la Plaça Catalunya. 

En el primer dels concerts (el 20 de juny) es feu entrega 
del Guardó Floricel Rosa d’Or. Aquest premi,  creat i 
lliurat per la nostra entitat, l’Agrupació Sardanista i 
Cultural Floricel, vol reconèixer la tasca ab negada d’un 
sardanista, home o dona, per la seva vocació al servei 
i al foment de la sardana. És un dels  més prestigiosos 
i valorats del món de la sardana, el qual fou instituït 
el 1967, havent-lo obtingut personalitats del món 
sardanista com la presentadora radiofònica Francina 
Boris, l’actriu i presentadora de  ràdio Maria Matilde 
Almendros, el periodista Josep Ventura, el divulgador 
sardanista Sebastià Gràcia,  el fundador de l’Infosardana 

Antoni Anguela, el capdanser de la colla Violetes del Bosc 
Sebastià Alba,  la periodista i radiofonista Montserrat 
Juvanteny, l’estudiós de la sardana i escriptor Lluís 
Subirana o  l’impulsor de la sardana a la Catalunya Nord 
Josep Vidalou. 

Aquest any vam fer entrega de dues Roses d’Or, la de 
l’any 2020 a Joan Domènech i Moner de Lloret de  Mar i 
la del 2021 a l’anglesenc Miquel Valentí i Juanhuix, que 
ha treballat incansablement per la sardana  i per la nostra 
entitat. 

Dintre aquests anys, Floricel ha lliurat la Rosa d’Or als 
següents anglesencs: Josep Matamala -en recor dança- 
(1969); Josep Gelada -en recordança- (1972); Francesca 
Barnadas -en recordança- (1977); Joan  Pibernat (1979); 
Joan Vidal (1990); Joaquim Vila (1994); Joaquim Bauxell 
-en recordança- (1998) i  Miquel Valentí (2021). 

La valoració que vam fer de l’aplec en aquest format, fou 
positiva. La sala s’emplenà de gom a gom, ha vent seguit 
la directrius del Procicat. Volem agrair l’assistència de 
totes les persones que ens van acompanyar i les que van 
col.laborar; sense elles no hauria estat possible. 

El mes de juliol es van fer tres concerts a més del que 
formava part de l’aplec. El 9 de juliol ens acom panyà 
la cobla Principal de Banyoles; el 16 de juliol la cobla 
La Principal de Cassà i el 23 de juliol Els  Rossinyolets. 
L’assistència fou irregular, amb poques persones els 
dos primers concerts i amb més assistència al concert 
final. En aquestes audicions se seguiren les normes del 
Procicat. 

Des de la Comissió de Festes ens van demanar si 
podíem fer el Pregó de les Gales ja que commemorem  
el centenari del naixement de Joaquim Bauxell, persona 
molt important per la nostra entitat. Ens va fer  molta 
il.lusió, però al mateix temps era un gran repte, que vàrem 
assumir amb molta il.lusió i dedicació.  Volem donar les 
gràcies a la comissió que ens feu confiança per dur a 
terme aquest acte.
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“AMICS DE LA BIBLIOTECA JOAQUIM BAUXELL”: 
UN NOU IMPULS CULTURAL MUNICIPAL

Es crea una nova associació per dinamitzar la vida cultural 
anglesenca

L’objectiu de l’entitat és promocionar la lectura, l’estudi, 
el debat i la celebració d’actes culturals i potenciar-
ne la Biblioteca Joaquim Bauxell com espai de difusió. 
Amb aquesta intenció, presenta un complet programa 
d’activitats culturals que van des de l’organització 
de sortides literàries o teatrals fins a la programació 
d’espectacles d’arts escèniques professionals 
relacionades amb la cultura i el patrimoni local. 

Un inici replet d’activitats

Aquesta tardor la  nova associació ha engegat amb força 
i ha tirat endavant  diferents projectes amb una molt 
bona acollida. Es va inaugurar amb la projecció  de la 
pel·lícula Les dues nits d’ahir de Pau Cruanyes i Gerard 
Vidal Barrena a la Sala de l’U d’octubre (La Burés) de la 
població. La primera pel·lícula que va acollir Anglès del 
Cicle Gaudí, una programació estable de cinema català, 
que s’aturarà a la nostra població cada quart divendres 
de mes. 

Aquests mesos també s’ha organitzat un monogràfic 
sobre el personatge de Caterina Albert (Víctor Català) 
que ha inclòs un club de lectura, el visionat del muntatge 
teatral La Víctor C. al Teatre Nacional de Catalunya i una 
visita guiada a l’Escala, l’escenari vital i inspirador de 
l’escriptora. Tot plegat, dins el programa Llegir el teatre.

Finalment, l’entitat va programar l’espectacle El Silenci 
dels Telers de Maria Casellas amb direcció de Ferran 
Utzet inspirada en el llibre d’Assumpta Montellà. Un sentit 
homenatge a les dones que treballaven a les colònies 
tèxtils.

PARTICIPA-HI!

La nova entitat sense ànim de lucre ja té prop de 100 
associats. Que què has de fer per fer-te’n soci? Doncs, 
molt fàcil: 

Fer-se soci és gratuït només has d’omplir una butlleta 
que trobaràs a la biblioteca on, si ho desitges, també et 
donaran més informació dels projectes que tenim entre 
mans. 

Apunta’t i aporta les teves idees.   

PRÒXIMAMENT… 

CINEMA CATALÀ (Cicle Gaudí) 

 Chavalas- divendres 17 de desembre 

 A determinar - divendres 28 de gener 

 I moltes més projeccions...

 Cada 4t divendres de mes a la Sala de l’U d’octubre a 
les 20:00h.

LLEGIR EL TEATRE: Macbeth. 

Club de lectura amb Lluís Serra - dimarts 29 de març

Sortida a veure la funció el TNC (Teatre Nacional de 
Catalunya) - diumenge 3 d’abril.

LiceuBIB: Pikovaia Dama (la Dama de Piques)

Gener-febrer

Club de lectura

Xerrada a càrrec de Pol Avinyó 

Sortida a veure la funció al Liceu de Barcelona. 

I moltes  més…

Segueix-nos: @amicsbibliotecabaux

Joaquim Amics Biblioteca Bauxell

amicsbibliotecaangles@gmail.com
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GRAN ÈXIT DE LA SEGONA EDICIÓ DE LA CURSA “CORRE PER LES MAMES” D’ONCOLLIGA

La segona edició de la iniciativa “Corre per les mames” que la Fundació Oncolliga Girona organitza amb motiu del Dia 
Mundial del Càncer de Mama va ser tot un èxit. Més de 3.000 persones d’arreu de les comarques gironines hi van 
participar corrent o caminant per itineraris del seu entorn lluint la samarreta rosa dissenyada expressament per aquesta 
jornada i van compartir fotografies i vídeos a través de les xarxes socials amb l’etiqueta #correperlesmames.

La iniciativa va ser possible gràcies a la implicació d’una trentena de delegacions d’Oncolliga, entre elles la d’Anglès. 
Els voluntaris i voluntàries de les delegacions van promoure les inscripcions i van organitzar l’entrega de samarretes. 
En el cas d’Anglès, es van repartir 260 samarretes commemoratives a la Biblioteca Joaquim Bauxell i es van recaptar 
2.650 euros.

“Corre per les mames” va  néixer l’any passat en el context de la pandèmia amb l’objectiu de donar visibilitat a la lluita 
contra el càncer de mama i obtenir fons per sostenir els serveis d’ajuda a les afectades que ofereix l’Oncolliga, com ara 
el banc de perruques, el suport psicològic, el drenatge limfàtic, la marxa nòrdica o l’estètica oncològica.
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TALLERS A LES ESCOLES EN EL MARC DE LA SETMANA 
CATALANA DE LA PREVENCIÓ DEL CÀNCER

Amb motiu de la 10a Setmana Catalana de la Prevenció del Càncer 
(SECAPC) que va tenir lloc de l’1 al 8 d’octubre, la Fundació Oncolliga 
Girona va oferir tallers per promoure el consum de fruita en una 
desena d’escoles gironines en el marc de la campanya Menja sa i 
mou-te que organitza la Federació Catalana d’Entitats contra el 
Càncer (FECEC).

Sota el lema de “Menja sa i mou-te”, l’objectiu de la SECAPC era 
fomentar estils de vida saludables per reduir el risc de patir càncer. 
Seguint les recomanacions del Codi Europeu contra el Càncer, la 
campanya de la Setmana Catalana de la Prevenció del Càncer posà 
l’èmfasi en tres aspectes: Alimentació saludable, pes saludable i fer 
activitat física diària.

L’Organització Mundial de la Salut (OMS) assenyala que entre un 
30 i un 50% dels càncers es poden prevenir amb un seguit d’hàbits 
saludables. Factors a evitar són el tabaquisme, la ingesta d’alcohol, 
el sedentarisme i les dietes amb poques fruites i verdures. De fet, 
nombrosos articles científics demostren que existeix un vincle entre 
sobrepès i obesitat i tumors com el d’esòfag, colorectal, càncer de 
mama, endometri i ronyó, entre altres. Una dieta rica en fruites i 
verdures pot ajudar a protegir contra el càncer. També és important 
evitar les begudes ensucrades, limitar el consum d’aliments rics en 
greix i sucres, i abandonar el sedentarisme.

A través d’una combinació d’activitats online i presencials, la 
campanya #menjasaimoute21 va conscienciar de la importància de 
mantenir estils de vida saludables tant a adults com a petits.  En 
aquest sentit, l’activitat infantil ‘L’Hort d’en Marçal’ arribà a 2000 
nens i nenes de 5 anys a 7 anys de les escoles catalanes. Mitjançant 
un vídeo els més petits van treballar a les aules les propietats de la 
fruita i la verdura, i van elaborar i menjar una broqueta de fruita de 
colors. L’objectiu era animar els més menuts a consumir cada dia 
hortalisses i fruites, i que des de petits desenvolupin hàbits de vida 
saludables. Aquesta activitat compta amb el suport de Supermercats 
Caprabo que fa donació de tota la fruita que va arribar a les escoles. 
A Anglès participaren a la campanya un total de 63 alumnes de P5 
de l’Escola Pompeu Fabra i FEDAC Anglès.
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ÀGORA A ANGLÈS

El passat dilluns 27 de setembre de 2021 es va celebrar 
la primera Àgora local del Consell per la República a 
Anglès. No va ser la primera pel que fa a Catalunya per 
pocs dies, la primera es va fer a Sant Pere Pescador i la 
tercera a Alella pocs dies després.

En aquestes primeres Àgores s’ha presentat l’esborrany 
del document “Preparem-nos” i s’han recollit les opinions 
i suggeriments dels assistents que s’han de fer arribar a 
l’Assemblea de Representants que tot just s’ha constituït 
aquest diumenge 14 de novembre.

L’Assemblea de Representants serà la que s’encarregarà 
de la redacció final del document incloent- hi les 
aportacions de les àgores que els Consells Locals aniran 
fent al llarg dels mesos vinents. Finalment, si el document 
s’aprova, el “Preparem-nos” serà el Pla estratègic en què 
s’emmarcaran les actuacions encaminades a l’assoliment 
de la República, actualment suspesa.

A l’Àgora d’Anglès van participar-hi 77 persones, 28 
membres de Consells Locals de les Comarques gironines 
i 49 assistents que hi varen poder participar en igualtat, 
fossin o no membres del Consell, dins d’un acte públic i 
obert a tothom.

Es varen recollir:

- 18 propostes relacionades amb el poder Econòmic, 
Financer i  Fiscal

- 7 propostes relacionades amb el poder Polític, Policial 
i Militar

- 1 activitat relacionada amb el poder Monarquia, 
Franquisme i Casta

- 1 proposta relacionada amb el poder Judicial, Legal i 
Penitenciari

- 8 propostes i activitats en l’àmbit del poder Ideològic, 
Mediàtic i d’Opinió Pública

En una part de l’acte es va fer esment a les reunions que 
es feren a de les diòcesis de Girona, Vic, Barcelona, Elna i 
Urgell entre els anys 1448 i 1449. En la convocatòria 145, 
del 12 de novembre de 1448 a la plaça d’Anglès es van 
reunir 533 homes en una assemblea amb la voluntat de 
defensar els seus drets davant la monarquia. Es reunien 
per debatre i elegir els seus representants.

En aquelles dates la defensa dels seus drets passava per 
l’abolició de la servitud que individualment es contreia 

amb els senyors feudals, i l’abolició d’un seguit d’abusos 
que limitaven la llibertat i la prosperitat econòmica de les 
persones. Passats els anys, l’abolició es va aconseguir 
i va ser una gran fita. Per primera vegada a Europa, 
quedava abolida la servitud; era el començament d’un 
canvi d’era.

Passats 573 anys, els ciutadans d’Anglès continuen 
implicats en la defensa de la seva llibertat i dels 
seus drets, Avui els drets que es defensen són els 
d’autodeterminació dels pobles i la llibertat d’exercir el 
dret de vot. Dret de vot que es va exercir l’1 d’octubre de 
2017.

Molts  hi érem a les portes del col·legi electoral, i 
escoltàvem incrèduls les notícies de les càrregues 
policials. A les portes hi havia ciutadans amb noms i 
cognoms que ja figuren en el llibre del Sindicat Remença, 
hi trobem Prat, Moner, Vinyes, Vinyoles de mont, Vinyoles 
de vall, Vidal, Puigbell, Sabenc, Cuc, Ravell, Casalet, 
Bellveí, Parolada, Aulet, etc. Però tots tenim present 
que aquell dia a les portes del col·legi electoral, i amb 
la mateixa voluntat de defensar els drets individuals 
i col·lectius també hi havien moltíssims nous noms i 
cognoms de ciutadans que no podem trobar en aquest 
llibre històric. També trobareu nous noms i cognoms en 
les actes de les Àgores, un lloc on els ciutadans participen 
públicament en pla d’igualtat.

Potser en el futur, algú d’Anglès, tot fent un escrit 
recordant la importància de mantenir viva la defensa dels 
drets i de la llibertat dels individus i dels pobles  podrà 
dir: en aquesta terra aquests valors s’han de defensar, 
com es feia en el 1448 i com se seguia fent en el 2021.

Aprofitem per fer una crida a retrobar-nos tots a les 
futures Àgores.  Cuideu-vos i vetlleu pels vostres drets i 
llibertats.

Relator de l’Àgora del Consell Local d’Anglès 

Esteve Farrés i Berenguer
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L’EYE21, EUROPEANYOUTH EVENT

Els dies 8 i 9 d’octubre vaig participar, com a representar 
del Consell Local per la República d’Anglès  al EYE21, 
European Youth Event, que es va celebrar al Parlament 
Europeu d’Estrasburg.  

L’ EYE21 és un esdeveniment que acull durant tres 
jornades a 10.000 joves europeus, als que se’ls ofereix 
conferències amb eurodiputats i experts i se’ls convidava 
a reflexionar sobre com volen que sigui Europa i a 
proposar canvis.

Vaig ser un dels 10 integrants del grup d’en Toni Comín. 
Allà a Estrasburg em vaig trobar també amb l’equip que 
havia preparat la Clara Ponsatí, format per jovent català 
represaliat on destacaven en Marcel Vivet, condemnat a 
5 anys de presó per desordres públics i atemptats contra 
l’autoritat i per haver-se manifestat al Holi Festival contra 
l’homenatge als policies nacionals per la seva actuació l’u 
d’octubre organitzat per Jusapol, i l’Anna Algarra, una de 
les 30 estudiants de la “Pública a judici” que s’enfronta 
a anys de presó per haver-se manifestat per la rebaixa de 
les taxes universitàries. 

Com el que acostuma a passar a Europa, el que es 
diu a la teoria i el que passa a la pràctica hi ha força 
distància. Al final, conferències llarguíssimes amb pocs 
minuts de preguntes on el jovent pogués participar, 
tallers amb aforament molt limitat, simulacions de la vida 
d’un eurodiputat per 50 persones dos cops al dia i poca 
concreció en cap dels temes que es van tractar.

El moment clímax del EYE21 va ser quan el contingent 
català va aconseguir el micròfon per fer una pregunta 
i en Marcel va poder aprofitar per explicar el seu cas i 
explicar també com l’Estat Espanyol actua reprimint tota 
forma d’independentisme, apuntant que no pot haver-hi 
normalitat a Europa si el jovent català està perseguit.

D’altra banda, però, vaig poder dinar cara a cara amb 
en Toni Comín. Vam estar compartint la visió que teníem 
del Consell per la República, proposant millores, pensant 
com podem animar als joves a inscriure’s al Consell i com 
continuar treballant el #PreparemNos. 

La Clara i en Toni també ens van fer una visita guiada pel 
Parlament Europeu i van compartir estones  i cafès amb 
els joves catalans, explicant-nos com viuen l’exili i la feina 
que estan fent al Parlament.

El lema d’enguany era “El futur és nostre”. Molt inspirador 
pel jovent, sobretot el jovent independentista: la lluita 
continua Salut i Independència

Aniol Bosch i Collell
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EL CAU SEMPRE A PUNT

Aquest curs, més de 90 infants i joves ens hem posat 
el fulard per començar el cau amb les piles més que 
carregades! I és que després d’un any i mig d’anades i 
vingudes, lluitant per fer visible el lleure i la importància 
d’aquest, hem pogut tornar a la normalitat!

Estem molt contentes de poder recuperar el cau i 
l’essència d’aquest. És per això que totes les unitats tenim 
el calendari ple de caus i excursions. Els caps i les quel·les 
participem a totes les assemblees: l’AGI (la de Demarcació 
de Girona) i l’AGO (la de tot Catalunya), fem excursions per 
preparar el curs i consells per organitzar-nos, mantenir-
nos al dia d’allò que va passant al cau i, tot plegat, sense 
oblidar els objectius que vam marcar a principi de curs.

Com que ens agrada treballar i comprometre’ns amb 
moltes causes importants, ens hem organitzat per equips. 
Cada equip s’encarrega de fer que aquell objectiu es 
treballi durant el curs, a partir d’activitats, excursions, 
propostes... Però per fer-ho tot més clar, a continuació us 
en presentem dos equips: gènere i associacionisme. 

Des de l’equip de gènere mirem de cultivar (i molt!) l’esperit 
crític, un dels valors que promou l’escoltisme. L’objectiu 

de l’equip és vetllar per la perspectiva de gènere en tots 
els espais del cau i, per fer-ho, no parem mai quietes!

L’equip gènere és l’encarregat d’assegurar que al cau 
mirem la vida amb ulleres liles; les ulleres que detecten els 
micromasclismes que ens trobem per la vida quotidiana. 
Amb les ulleres posades, l’equip gènere procurem que ens 
revisem i ens qüestionem constantment per assegurar que 
el cau sigui un espai lliure de rols de gènere i masclisme.

A més a més, també hem creat un banc de recursos 
d’activitats i dinàmiques perquè les unitats puguin treballar 
el feminisme, els diferents gèneres, les orientacions i 
identitats sexuals, etc. I quin goig que fa aquest banc de 
recursos, cada curs n’hi ha més i més!

També procurem despertar consciències als caps: 
organitzem espais de gènere per compartir i aprendre, els 
animem a revisar activitats, eixos i bones nits per tal que 
siguin inclusius i no estereotipats, assenyalem situacions 
on veiem que els rols o tasques no estan repartides 
de forma igualitària, promovem el llenguatge inclusiu, 
detectem diferències actitudinals en funció del gènere...

A més a més, també vetllem per treballar amb els infants 
les dates assenyalades com el dia de la dona treballadora, 
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ITINERARI EQÜESTRE LOCAL IEL-01 ANGLÈS

El passat 6 de Novembre l’Associació de Rutes Eqüestres 
Cowboys de la Selva va organitzar  la inauguració del 
primer Itinerari Eqüestre Local IEL-01 del municipi 
d’Anglès.

L’Alcalde Jordi Pibernat i el regidor de territori i turisme 
Albert Roura juntament amb els representants de l’àrea 
de turisme eqüestre Joan Martí Potzzi i Joan Pi de la 
Federació Catalana d’Hípica (FCH) van ser presents per 
donar el tret de sortida als 15 binomis, uns eren dels 
Cowboys de la Selva i altres de l’Amac (Associació de 
Marxes a Cavall de Catalunya), que participaven en la 
realització del recorregut.

La planificació i les reunions prèvies amb l’Ajuntament van 
ser fundamentals per tirar endavant, realitzar i establir 
aquest nou i pioner Itinerari Eqüestre de tot Catalunya, 
que podeu informar-vos i consultar a la web: www.angles.
cat a l’apartat d’atractius turístics.

Per part de la Federació Catalana d’Hípica  ha mostrat 
el màxim interès per l’itinerari eqüestre d’Anglès com 
exemple del nou projecte “Geocavall de Catalunya” que 

el dia de la visibilitat lèsbica, el dia de la visibilitat trans, 
etc.I, per si no n’hi hagués prou, des del curs passat 
també hem emprès una recerca històrica juntament amb 
exescoltes del poble per recopilar la història dels inicis del 
guiatge a Anglès i poder documentar-ho!

Per altra banda, ja sabem que “als del cau” ens agrada 
estar i participar a tot arreu. És per això que des de ja fa 
uns anys intentem mantenir viva la connexió i el contacte 
amb les diferents entitats i associacions del poble, és 
aquí on neix l’equip d’associacionisme.

Segur que ens recordeu per endolcir la nit més màgica 
de tot l’any, quan, tot anant a veure els reis mags, gaudiu 
d’una xocolata calenta boníssima que preparem amb 
molt d’amor.

O el segon cap de setmana de maig, on no fallem a l’Aplec 
de Santa Bàrbara gràcies als Amics de Santa Bàrbara, 
que el fan possible any rere any.

Durant les Gales d’Anglès, la Comissió de Festes sempre 
ens deixa un espai per poder donar veu al lleure. És per 
això que, els darrers anys, ens heu pogut trobar a la 
pista del Pompeu Fabra amb escuts i pilotes, i heu pogut 
participar i gaudir del joc típic anglesenc: Els Escuts!

Quan s’apropa La Marató, des de l’Agrupament ens 
posem en contacte amb entitats del poble per poder 
organitzar un acte conjuntament i poder col·laborar, 
d’alguna manera, amb la causa d’aquell any. Durant La 
Marató del 2020, vam aconseguir reunir a més de trenta 
entitats i associacions anglesenques i fer un QuoVadis 
per tot el poble!

I aquest any no volem perdre el ritme! El diumenge 
dia 12 de desembre, estem organitzant una activitat 
conjuntament amb el CAP d’Anglès, us hi esperem!

Així, un dels objectius principals que té l’Agrupament 
aquest any és l’associacionisme, és a dir, la idea de ser 
i participar a tot arreu, recolzant i col·laborant amb les 
diferents entitats i associacions del poble, ajudant-nos a 
créixer entre totes i teixint una xarxa ben forta!

Com ja hem dit, però, el gènere i l’associacionisme 
“només” són dos dels equips que tenim aquest any a 
l’agrupament, si en voleu saber més, estigueu molt atents 
i atentes als següents butlletins!

Salut i sempre a punt!
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porta a terme l’àrea de turisme eqüestre i on l’Associació 
Cowboys de la Selva, altres entitats i professionals del 
sector hípic i col.laboren. 

Catalunya continua essent una de les comunitats amb una 
major activitat eqüestre registrada, tant a nivell esportiu 
com a nivell d’activitats d’oci, culturals i tradicionals a 
cavall: des dels grans esdeveniments i competicions 
esportives a nivell nacional i internacional que situen a 
Catalunya com una de les destinacions preferides per 
a la pràctica de l’esport eqüestre, fins a l’auge i major 
demanda de trobades, marxes a cavall i rutes a la natura, 
desenvolupant-se així amb més força la vessant més 
turística del sector.

Aquesta evolució positiva del sector eqüestre i la cada 
vegada major demanda de la societat en la pràctica de 
noves activitats d’oci i de lleure amb el gaudir i descoberta 
de la natura, propicien que els territoris rurals puguin 
esdevenir els escenaris i protagonistes principals per al 
desenvolupament d’un ampli ventall d’activitats basades 
en el món del cavall, contribuint així el sector eqüestre 
com una alternativa més per a la diversificació de les 
economies locals en el marc d’un desenvolupament 
sostenible, inclusiu i integrador dels territoris rurals.

El turisme eqüestre del nostre País està a l’alça, on 
cada any va augmentant el seu número d’aficionats i 
practicants ja siguin federats o no federats. En aquest 
2021 hi han registrades 3.561 llicències  a la FCH en 
aquesta disciplina hípica.

Descripció: de la ruta

L’Itinerari Eqüestre Local IEL-01 és el primer del municipi 
d’Anglès, amb un recorregut circular d’uns 20 km per 
la pràctica a les rutes a cavall i del turisme eqüestre 
d’aficionat.

Un Itinerari que dóna a conèixer una petita part de les 
Guilleries i la Vall dels Àngels de gran interès històric, 
paisatgístic i faunístic i la pròpia Vila d’Anglès amb tots 
els seus atractius culturals, gastronòmics i turístics.

L’Itinerari transcorre per camins forestals i pel sender 
GR-178 (Ruta d’en Serrallonga). Passa per Les Mines del 
Sant Pare, ermita de Sant Amanç, Can Garriga, Bosc dels 
Closos, El Conquet, Els Allorons, El Casot, Camí Ral Girona 
a Vic, Coll de Ruscall, ermita de Santa Bàrbara (852 m), el 
Pla de Llancers, la font dels Gossos i Bellveí.

El IEL-01, de dificultat mitjana, es realitza als tres aires: 

pas, trot i galop. Es comença i s’acaba al pàrquing de 
l’Avinguda Floricel d’Anglès amb una font disponible a 
l’entrada per tal de poder abeurar els cavalls amb un 
cubell. 

Com a guiatge i facilitat pels aficionats al turisme eqüestre, 
el track gps es descarrega a través de Wikiloc: https://
es.wikiloc.com/rutas-a-caballo/iel-01-angles-86401909

Informació de l’Entitat a la web www.cowboysdelaselva.
cat i també al Instagram i al Facebook.

Quim Luz

Secretari i coordinador de rutes 

Associació Cowboys de la Selva
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BÀSQUET ANGLÈS

Des del Club bàsquet Anglès us volem informar de les diferents activitats 
que portem a terme durant tota la temporada , com també del proper 
casal de Nadal 2021/2022 que organitzarem els dies 27,28,29,30 de 
desembre i 2,3,4,5 de gener, per a nens i nenes de P4 fins a 12 anys.

Activitat de multiesports, 

Aquesta activitat la podem oferir els dilluns i dimecres de 17:30 a 
18:30, on aportem un gran ventall d’activitats esportives per tal de 
millorar les habilitats motrius, com també la coneixença i normes dels 
diferents esports( futbol, bàsquet, hoquei, bàdminton, atletisme, etc.). 
Promocionar els valors del treball en equip, esforç, companyerisme i 
intentar transmetre el benefici de pràctica de l’esport en la nostra salut.

Edats: de P5 fins a 6è

Activitat d’escoleta de bàsquet:

L’activitat  d’escola de bàsquet  es porta a terme els dimecres i 
divendres de 17:30 a 19:00. En l’escola de bàsquet, els  nens/es, fan 
entrenaments que estan  basats en els jocs , a través d’aquests jocs i 
exercicis, els nens i nenes  aprenen les normes més fonamentals per 
poder desenvolupar de manera divertida la bona  pràctica de l’esport 
del bàsquet.

Edats: de 1er fins a 6è

Cal portar: calçat i roba esportiva,ampolla d’aigua plena, mascareta 
per l’entrada i sortida (durant l’activitat no s’utilitza la mascareta)

En cas d’estar interessats en les activitats que organitzem durant la 
temporada el preu seria:

1 dia a la setmana   : 15 €  al mes

2 dies a la setmana : 25 €  al mes

No ens podem oblidar de destacar el nostre equip federat de mini, on 
aquest any estan fent un molt bon joc, gràcies a l’esforç, la constància 
i el treball de totes les jugadores i jugadors.

Fet que els pares i mares, club i afició agraïm i només els  demanem 
que ens segueixin fent gaudir i vibrar amb el seu joc i esportivitat que 
ens  demostren partit rere partit.

 1,2,3, Anglès!!!!!!!!!!!  1,2,3, Anglès!!!!!!!!!!!  1,2,3, Anglès!!!!!!!!!!!

I ara per últim, desitjar a tots un Bon Nadal i  una bona entrada d’any 
2022 i com ens hem portat tant i tant bé, tan el Tió  com els tres  reis, 
Melcior ,Gaspar i Baltasar aniran molt carregats de regals, alegria i 
molta salut per a tothom.

23,24,28,29,30,31

4 520 1
 Els dies son 27,28,29,30,31 de desembre

 i  3,4,5 de gener

4

GRUP 1 P4 - P5
GRUP 2 1er - 2on

GRUP 3 3è - 4art - 5è - 6è

VOLS JUGAR A 
BÀSQUET?

Vine a provar-ho gratis!

Dimecres i divendres de 17:30 a 19:00 
al pavelló municipal d’Anglès.

Horaris

Més informació  Toni  633 080946

Si tens entre 6 i 11 anys
t’esperem al pavelló esportiu 
d'Anglès i aprendràs a jugar a 
bàsquet  
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A.E. UNIÓ REMENCES

El diumenge 17 d’octubre es va fer la presentació i inauguració 
de la temporada 21/22 de tots els equips de la Unió Remences.  
Una diada festiva que va durar tot el matí amb botifarrada 
popular per tothom, jocs i activitats de futbol per tots els nens 
i nenes del club. La celebració es va fer en una de les 5 seus 
de l’entitat,  al camp de futbol municipal d’Amer. L’any que ve li 
tocarà a una altre seu i així successivament.

A l’acte de la presentació hi van assistir els alcaldes i regidors 
de les poblacions on hi han les seus del  club, Osor, Anglès, 
Amer, Les Planes d’Hostoles i Sant Feliu de Pallerols, com a 
reconeixement i compromís al projecte d’unificació de clubs de 
futbol base de la zona. La Unió Remences té les portes obertes 
per mantenir diàlegs i propostes a altres clubs propers que 
vulguin involucrar-se amb la unificació de clubs base del 
nostre territori.

Aquesta temporada 21/22 el club queda format per un cos tècnic 
de 19 persones entre coordinadors i entrenadors. El número 
d’equips són 8 que van des de l’escoleta fins al cadet amb un 
total de 122 nens i nenes. L’Aleví i l’Infantil A aquest any juguen 
a la categoria de primera divisió. 

En el club es donen casos de jugadors que destaquen per les 
seves habilitats futbolístiques i esportives. Aquests tenen uns 
seguiments i unes valoracions específiques per part del nostre 
cos tècnic que aporta els contactes perquè siguin fitxats per un 
club d’èlit i de rellevància  com el Girona FC o pel mateix FC 
Barcelona. Desitjar-los molta sort, un bon aprenentatge i un futur 
ple d’èxits.

A l’Escoleta de la Unió Remences és on el nen o la nena, a 
partir de 4 anys, comença  el seu primer contacte amb el futbol. 
Aquesta temporada 21/22 la Inscripció és GRATUÏTA. 

Porta el teu fill o filla i que provi a fer els seus primers xuts amb 
nosaltres !

Informació i contacte a la nostre web: www.unioremences.cat
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PENYA BLAUGRANA D’ANGLÈS  

Primer de tot, volem agrair la gran rebuda que ens heu 
donat els anglesencs i anglesenques. A  pesar de la 
pandèmia i la situació delicada del club, des del primer 
moment hem notat el suport de  la gent en el projecte. Hem 
tingut una bona resposta en altes de socis i l’afluència al 
local els dies  de partit ha augmentat malgrat tot.  

Quan al Nadal de 2019 vam acabar la quina que suposava 
la presentació en societat del que seria  la nova penya, no 
ens imaginàvem pas la que venia. La quina havia sigut 
un èxit, havíem  aconseguit moltes altes de socis i teníem 
una gran il·lusió per començar a fer coses. La resta de la  
història ja la coneixem tots.  

Tot i això i malgrat les limitacions que la situació sanitària 
ens ha imposat, estem contents de la  resposta dels actes 
que hem organitzat. Amb motiu de les gales d’Anglès, 
vam organitzar un  torneig de botifarra al carrer de davant 
del local. Al torneig s’hi van inscriure 26 parelles i es  
respirava per fi l’aire de Gales que tant enyoràvem de 
l’any anterior. Esperem que aquesta sigui la  primera de 
moltes edicions. El mes passat també vam organitzar a 
la sala u d’octubre el clàssic  Barça-Madrid. Tot i perdre, 
la jornada va ser un èxit, amb la sala plena i gaudint d’un 
partit prou  emocionant.  

Amb nous aires al club i amb l’esperança que la covid per 
fi només sigui un mal record, afrontem  el futur carregats 
d’optimisme i amb molts projectes en ment. A curt termini 
organitzarem una  quina blaugrana els pròxims dies 18 i 
19 de desembre. També tenim previst fer autocars per 
anar  a veure el Barça de futbol femení i altres seccions. 
Us animem a seguir-nos al nostre Instagram  (@penya_
blaugrana_angles) per estar al dia de les novetats.  

Per acabar, també volem agrair a en Toni Guerrero la gran 
ajuda que ens ha donat sempre i en  especial el dia del 
Barça-Madrid, i a l’ajuntament les facilitats que ens ha 
donat en tot moment.  

Esperem que passeu unes molt bones festes!

EL POMPEU CAMINA

Des d’aquestes pàgines, la comunitat Educativa de l’Escola 
Pompeu Fabra volem donar les gràcies i l’enhorabona a la 
colla de mares i pares de l’escola que un any més han 
participat a la prova de l’Oncotrail, recollint 1000€ per la 
fundació Oncolliga Girona.
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A Anglès tenim diversos esportistes de diferents disciplines, 
algunes d’elles poc conegudes per a molta gent, però no 
per això menys meritòries pel gran esforç, entrenament 
diari, alimentació estricte i constància necessària per a 
poder estar entre els millors.

Jordi Ribas. Culturisme

El Culturisme (bodybuilding en anglès) és un tipus d’esport 
basat en exercici físic intens destinat al desenvolupament 
muscular.

Aquí teniu algunes fotos de l’anglesenc Jordi Ribas durant 
els campionats disputats aquests últim trimestre..

En Jordi ha aconseguit ni més ni menys que proclamar-
se campió (medalla d’or) de la categoria True Beginners, 
subcampió (medalla de plata) a la categoria Body 
Building Novice i tercer (medalla de bronze) a la categoria 
Bodybuilding de 80kgs fins a 90 Kgs al passat Campionat 
Nacional Flexman Clàssic celebrat a Bembrive (Vigo) del 5 
de setembre.

També s’ha proclamat subcampió de categoria 
Bodybuilding + 80kgs. del trofeu Comtal celebrat el 12 de 
setembre a Santa Susanna.

L’Enhorabona per aquest brillant palmarès i li desitgem 
molta sort durant les pròximes competicions que tindran 
lloc a Saragossa, Alacant (internacional), Tarragona, 
Figueres (autonòmic), Santa Cristina d’Aro i Platja d’Aro 
(nacional).

Sergi Lasheras. Triatló i Duatló

El triatleta anglesenc Sergi Lasheras Rabionet finalitza 
una més que brillant temporada. 

Aquest 2021 s’ha proclamat campió d’Espanya de la 
distància olímpica de categoria Veterans, sumat a una 
tercera posició en els europeus disputats a Valencia en 
distància “Sprint” i Olímpic GGEE i finalment també campió 
d’Espanya i del món en aquatló i triatló cros en GGEE 
celebrats a Càceres. Aquest any ha completat un total de 
15 triatlons estant sempre a les posicions capdavanteres.

Competint amb el seu club, el CET Distance s’han 
proclamat campions de Catalunya de duatló i triatló de 
totes les distàncies.

En Sergi està imparable! Enhorabona per la teva brillant 
trajectòria!
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Després d’una aturada involuntària, amb passió i bona 
actitud els voluntaris i voluntàries de Càritas Anglès, el 
setembre vàrem reaprendre els diferents projectes que 
van quedar en «stand by» a causa de la pandèmia.

No cal dir que la tasca dels voluntaris i voluntàries de les 
diferents organitzacions del poble, és totalment social i 
solidària i cultural. 

Heu pensat alguna vegada, que en seria de les diferents 
entitats i organitzacions sense ells i elles???

Sí, voluntaris i voluntàries que donen temps als altres, 
a canvi d’un petit somriure, una bonica paraula, un 
«gràcies»... tot i que la majoria de les vegades ni això 
rebem. 

Només convidem que se’ns escolti quan sol·licitem 
quelcom per millorar els diferents projectes, ja que no és 
per nosaltres, sinó pels altres. També dir-vos que estem 
oberts a totes les persones que els hi agradaria col·laborar 
amb el seu temps o fent aportacions econòmiques a 
l’entitat “Càritas Anglès”

JUNTS HO PODEM FER POSSIBLE.

GRÀCIES; GRÀCIES i GRÀCIES a totes aquestes persones 
que feu possible que el poble d’Anglès tingui un GRAN 
VOLUNTARIAT.

Amb aquest trosset de la cançó , de Josep Thió i Gerard 
Quintana, us desitgem que passeu unes festes de Nadal, 
plenes de llum, solidaritat, pau, esperança i molta il·lusió.

Com cada any el desembre, ens acosta el Nadal
amb uns passos de llebre arribem a cap d’any

I tindràs nova agenda i potser faràs balanç
I et proposaràs per l’any que arriba, 

ser millor que abans
Que cada nit, sigui la nit més bella

Que aquest any nou porti pau a tot el món
Que cada nen neixi sota una estrella

És un desig i el volem per tothom.

 BON NADAL !!!

Jordi Margarit Bussalleu. Mestre artesà

El dia 10 de setembre en Jordi de la Pastisseria Piferrer 
d’Anglès va rebre el diploma que el distingeix com a 
Mestre Artesà Pastisser.

La Pastisseria Piferrer és la pastisseria més antiga d’Anglès 
i una de les més veteranes de les comarques gironines. Es 
va fundar l’any 1840 i des de llavors ha anat passant de 
generació en generació. Parlar de Can Piferrer és parlar de 
tradició i alhora d’avantguarda en la pastisseria.

Aquest acte de reconeixement s’havia de celebrar 
l’octubre del 2019 i es va anul·lar pels disturbis viscuts en 
aquell moment a Barcelona i també per les restriccions 
per contenir la Covid-19.

Compartim amb tots vosaltres aquest merescut 
reconeixement i donem les gràcies als diferents comerços 
locals que porten el nom d’Anglès a les seves arrels i 
donen a conèixer la nostra localitat arreu de Catalunya. 
Per molts anys més!




